

**RFP #K0029**  
**QUESTIONS AND ANSWERS**  
**PART 2**

**Question 5 :**

On page 8 of 18, under the mandatory technical criteria (MT1) section, there is a requirement that: "The supplier must demonstrate that the proposed teaching resources have, at a minimum, an undergraduate from a recognized Canadian university".

We have a number of qualified and experienced teachers with university degrees from universities abroad. Their degrees have been certified as equivalent to Canadian university standards.

Would they be eligible to be considered as "teaching resources" for the purposes of this RFP?

**Answer 5 :**

Yes, foreign university credentials which have deemed to be equivalent in Canada would meet our needs and would definitely be considered for this contract.

**DDP #K0029**  
**QUESTIONS ET RÉPONSES**  
**PARTIE 2**

**Question 5**

À la page 8 de 18, selon le critères techniques obligatoires (MT1) , il est exigé que: «Le fournisseur doit démontrer que les ressources pédagogiques proposées ont, au minimum, un diplôme de premier cycle d'une université canadienne reconnue".

Nous avons un certain nombre d'enseignants qualifiés et expérimentés titulaires d'un diplôme universitaire obtenu à l'étranger .. Leurs degrés ont été certifiés comme équivalents aux normes universitaires canadiennes.

Seraient-ils admissibles à être considérées comme des «ressources enseignantes» pour les fins de la présente demande de propositions?

**Réponse 5 :**

Oui, les diplômes universitaires étrangers reconnus comme étant équivalents au Canada répondent à nos besoins et seront définitivement considérés pour ce contrat.